
Ungdommens Sjakkforbund

Protokoll - Styremøte februar 2023

Dato: 22.02.2023 18:30

Møtet ble gjennomført som et digitalt møte.

Deltagere:

Lasse Østebø Løvik
Anders Aure
Kristine Ganz
Malgorzata Nadzieja Kopaczek-Styczen
Ramona Mork
Anniken Vestby - ikke tilstede
Olga Dolzhykova - ikke tilstede
Benjamin Halvorsen - ikke tilstede
Matias Myren - ikke tilstede

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 23/2/1

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt

Sak 23/2/2

Oppdatering fra kontoret
Vedtak varslet krav om tilbakebetaling, Fordelingsutvalget. 
Som informert tidligere har Fordelingsutvalget lyttet til høringssvaret utarbeidet av vår
organisasjonssekretær, Sofie Sæther, og redusert kravet om tilbakebetaling. Istedet for en mulig
tilbakebetaling for feilene i rapportering gjort for tre år tilbake på over 1 million, trekkes USF ca. 143 000 kr
ved utbetaling for 2023. Dette er svært godt nytt for oss. 
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Sak 23/2/3

Kommentarer til diskusjon, tildeling NMU
Følgende kommentarer har kommet inn angående tildelingen av NMU 2023:
 
1. Innspill fra Hell SKU vedrørende valg av neste års NMU:
Geografisk spredning av arrangementet er viktig. Jeg husker sist jeg var på NMU i Oslo (2011) hos
Tigerklubben.
 
Det er på tide at NMU legges til Oslo.
 
Jeg fikk flere henvendelser om å søke til neste år her i Trøndelag, da det var flere (inkludert meg selv)
som ikke visste noe om at det har kommet søknader.
 
Underlag:
https://www.sjakknyheter.no/nm-for-ungdom/
 
 
2. Fra ansatt i Skolesjakken: 
Jeg må si jeg synes argumentasjonen virker veldig rar om «geografisk spredning» er (del av)
begrunnelsen. Ut ifra min lesning av spredningen de seneste årene blir det betydelig mindre geografisk
spredning nå med Kragerø, enn om Oslo var blitt valgt i år. Siden Skien for tre år siden er det siste på
Østlandsområdet og det siste før det er Hamar for ti år siden.
 
Skjønner at det tenkes en sammenheng med USF og NSF (i år), men det bør vel også tenkes på USF sitt
hovedarrangement separat sett, siden dette vel kan regnes som et svært viktig arrangement for USF-lag i
forhold til rekruttering/miljøbygging. 
 
Først og fremst synes jeg det virker som det bør jobbes for bedre helhet i et litt lengre perspektiv, særlig
om det skal tas med i betraktning USF og NSF som helhet.
 
Grunnen til at jeg blander meg i dette er at USF sine arrangementer jo har (potensiell) stor betydning for
SkoleSjakken også, i alle fall i den grad vi skal tilrettelegge for at flest mulig fortsetter med sjakk/tar det litt
videre. 

Vedtak
Styret må forholde seg til de søknadene som kommer inn og vurderer kvalitet i søknaden i tillegg til andre
faktorer som geografi. I forrige runde, ved tildelingen til Kragerø var denne søknaden vurdet den klart
beste. Geografi var ikke det mest tungveiende kriteriet ved tildelingen. 
 
Styret tar innspillene til etterretning. 
 
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 23/2/4

Appellkomite
Appellkomite i våre viktige turneringer.
Dette er mer en formalitet enn noe annet. Dette var helt vanlig før i tiden men har av en eller annen grunn
falt ut. Formålet er det samme som overnevnte. Sjakkspillere må kunne ha tiltro til prosessene og være
sikre på at avgjørelser er tatt på riktig grunnlag. En slik komite vil sannsynligvis ikke få noe særlig arbeid i
det hele tatt, men om noe skulle skje så er det greit å ha det på plass. Slik jeg forstår arrangør av NM for
jenter og kvinner så arbeider de med å få det på plass for mesterskapet. Sannsynligvis vil komiteen her
bestå av en spiller, en foreldre og en fra arrangørkomiteen. Dette er nok noe som må på plass i USF også
og forhåpentlig vil behandles ved første anledning

Vedtak
Det legges til i regelverk for NM-er at arrangører oppfordres til å opprette en appellkomite og at denne
gjøres kjent i forkant av turneringen. Det anbefales at komiteen består av en fra arrangørkomiteen, en
person med dommerkompetanse utenfor arrangørkomiteen og en valgfri person. 
 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/2/5

Nordisk
GS rapporterer på gjennomføringen av Nordisk Mesterskap for ungdom. 
Samt samtaler med Nordisk sin GS Omar Salama, om effektivisering av arbeidet i samarbeidsgruppen
Nordisk forbund. 

Sak 23/2/6

Oppdateringer fra diverse utvalg
Trenerutvalget
Forebygging av juks
Jente- Kvinneutvalget
Sammenslåingsutvalg

Vedtak
Trenerutvalget: Referat og foreslått prosess fra trenerutvalget godkjent. 
 
Forebygging av juks-komite: møtet utsatt en uke
 
Jente og Kvinne-utvalget: Protokoll fra møte i januar ligger vedlagt. GS kontakter komiteen og forhører seg
om behov for Teamsgruppe samt vurderinger om offentliggjøring av referater. 
 
Sammenslåingsutvalg: alle utvalgene er i prosess og jobber aktivt med sine oppgaver. 
 
 
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 23/2/7

Årsmøtet 2023
Arrangør av Landsturneringen 2023 har forslått samme dag som det uoffisielle NM Fischer, onsdagen 5.
juli.

Vedtak
Dette er også samtidig som fotballturneringen og det er bekymring for at dette kan påvirke deltagelsen til
årsmøtet. 
Behovet for at det å sette av tid og sted til årsmøtet under Landsturneringen må inn i anbudsteksten for
arrangementet, på lik linje med kongressen. 
 
Dato for årsmøtet settes til 5.juli. 
 
Det oppfordres til å finne ordstyrer og andre til å dekke oppgaver, i god tid før møtet. 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/2/8

Møteplan til over årsmøte
Onsdag 22. mars 
Onsdag 19.april
Onsdag 31.mai
Onsdag 14.juni
Onsdag 16. august, kontituerende møte nytt styre, tentativ dato. 

Vedtak
Møteplanen vedtas med endring av dag fra onsdag til torsdag i samme uke, så langt det er mulig. Det er
også ønsket at møtene begynner kl. 19.30. 
GS sender ut en mail med ny møteplan til styret til gjennomgang før endelig vedtak. 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/2/9

Sommerleir
Kjetil Lie ønsker å være leirleder i år igjen. Noen ting må avklares.
 
Spørsmål fra Kjetil:
1) Jeg er positiv til å være leirleder for sommerens leir. Hvilke praktiske og økonomiske rammer som ligger
i min evt. jobb, og dere kommer med et konkret tilbud til meg. Fra mitt ståsted er det ønskelig med en form
for kontinuitet i vår avtale, eksempelvis i kraft av en «intensjonsavtale», hvor jeg «ansettes» i USF med
intensjon om at det skal være min faste oppgave å være leder for sommerleir. 

2) Viktig å få ut informasjon så tidlig som mulig slik at vi får med flest mulig. I avtalen er USF nå i
utgangspunktet bundet til et antall på 60 deltakere, men per dags dato ligger ingen andre interessenter
inne på de samme datoene som USF sin samling, hvilket betyr at det er plass til flere enn 60 deltakere.
Dette kan imidlertid endre seg, og vi vil da i så fall få beskjed. Igjen er dette et godt argument for å starte
rekrutteringen så snart som mulig. Da øker sjansen for å få med flere.

3) Kan vi justere ned aldersgrensa til 11 eller 12 år? Mitt forslag er 11-18 år, med mulighet for også å ta
med evt. interessenter i alderen 19-26 år.

Vedtak
1) Dette håndteres administrativt.
2) Saken publiseres så fort som mulig og påmelding åpnes. 
3) Det er ikke ønskelig å justere på aldersgrensen, den anbefales holdt på 13-18, med mulighet for
vurdering av enkelttilfeller. 
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 23/2/10

NM for jenter 2024
Haugaland sjakklubb ungdom har søkt om å arrangere NM for jenter 2024. De har ikke lagt til kvinner i sin
søknad, de vil vel snart ha tilbakemelding. Fristen for å søke på mesterskapet gikk ut 1/1-23 på sjakk.no,
https://www.sjakk.no/turneringer/nm-oversikt 
 
Denne saken ble også tatt opp på styremøtet i NSF 21.februar. Vedtak i NSF: Haugaland Sjakklubb bes
om å søke om å arrangere NM for Jenter og kvinner. I tråd med tidligere vedtak om sammenslåing av
disse NM. 

Vedtak
NM for Kvinner og Jenter 2024 tildeles Haugaland, med forbehold om likelydende vedtak i NSF.
Haugaland oppfordres til å tilby overnatting på skole, selv om selve turneringen avholdes på hotell. 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/2/11

Kurs i trygg! organisasjon
Anders, Bjørn Robert og Sofie har vært på kurs. Blitt tryggambassadører!
Anders leder saken og informerer.
Styret kommer med forslag til dato for gjennomføring av kurs. 

Sak 23/2/12

Jente og Kvinne NM
Rapport
Anonymitet
Live
Økonomi arrangør + dommere
Rolleforståelse
 
Det kom inn en tilbakemelding fra en forelder angående det avholdte NM for jenter og kvinner, mailen er
vedlagt.
 

Sak 23/2/13

Rapport og notat om veien videre - USF-Akademiet
Vi har mottatt følgende fra arrangørene av USF-Akademiet:
 
 
Et notat til neste styremøte i USF, der erfaringene med USF-akademiet etter 2 kull oppsummeres, og det
gis en anbefaling for veien videre
En rapport om USF-akademiet etter to kull
 
Begge dokumenter er utarbeidet av oss to i USF-akademiets programkomite: Malgorzata Kopaczek-
Styczen og Geir Nesheim, og ligger vedlagt.

Vedtak
Styret ønsker at USF-Akadmiet fortsetter i USFs regi og vil gjennomføre kurset hvert 3. år. Oppstart av
planlegging kvartal 2 med oppstart kvartal 3, 2023. 
 
Lederne av Akademiet bør honoreres. Arrangørene bes om tilbakemelding på dette, antall timer det
forventes å bruke, samt en uttalelse om størrelse på honorar. 
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 23/2/14

Støtte Spleis, Leves fylkeslag Nord-Trøndelag
Etter hendelsen i Trøndelag og tapet av Ian Dahl, er det satt opp en spleis til inntekt for Leve-
Landsforeningen for etterlatte etter selvord, sitt fylkeslag i Nord-Trøndelag.
Familien ønsket ikke blomster eller annen tilsvarende oppmerksomhet direkte tilknyttet begravelsen og det
tas derfor opp støtte til denne spleisen til minne. 
 
https://www.spleis.no/project/307260?
fbclid=IwAR3V_3C3ao5AKISXcHSPJ1viwrqjbF1JuH98x1sGwnnBGU_M6TrL6Mex3mw

Vedtak
Forslaget støttes og det doneres 2000 kr fra USF til formålet. 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/2/15

NM for skolelag, deltagelse fra vgs
Forbundet fikk inn et spørsmål fra eleverådet på Dahlske vgs i Grimstad som lurte på om NM for skolelag
kun er for barne- og ungdomsskoler. 
Etter en henvendelse til Skolesjakken fikk GS tilbakemelding på at det deltok lag fra vgs på NM for
skolelag på Greveløkka i 2022, men kun ett lag. Det vil si at dette laget naturlig nok spilte mot lag fra
barneskoler siden det var ingen lag fra ungdomsskoler som deltok i fjor. 
https://bergensjakk.no/2022/05/09/nm-for-skolelag-2022/
GS fikk også beskjed om at det fra Rogaland Skolesjakkrets meldes at de vil åpne for vgs i år.
 
I følge vårt reglement for NM for skolelag, kan ikke lag fra vgs delta, det står kun nevnt barne- og
ungdomskoler og det går frem av regelverket vårt at deltagere fra barneskole ikke kan delta i et lag fra
ungdomsskole. Det virker også å i prakis å være to NM i ett, et for barneskolelag og et for
ungdomsskolelag.
 
https://www.sjakk.no/forbund/lover-og-reglementer/nm-for-skolelag
 
Spørsmål til diskusjon:
Det er mye sjakkaktivitet i vgs og det har vært åpnet for deltagelse fra vgs ved flere andledninger uten at
regelverket har blitt justert i tråd med dette. 
Er det hensiktsmessig at et lag fra vgs spiller mot lag fra barneskolen slik det ble i 2022? 
 

Vedtak
Lag fra VGS inkluderes i regelverk for NM for skolelag, der det opprettes en egen kategori på lik linje med
barneskolelag og ungdomsskolelag. Tittelen Norgesmester i vgs-skolelag opprettes. Arrangører bør
oppfordres til å aktivt prøve å øke antall lag fra vgs. For eksempel kan invitasjon gå ut til elevrådene i
tillegg til rektorer ved skolene. 
 
 
Vedtaket var enstemmig.
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Sak 23/2/16

Uttak internasjonale turneringer
I forbindelse med arbeidet rundt revidert budsjett for både NSF og USF har følgende dukket opp. 
 
I november avholdes også VM for lag (European Team Chess Championship 2023 i Montenegro fra 10. til
21. november). Jeg har fått beskjed av turneringssjef i NSF at de har et vedtak fra 2021 som sier at
spillere under 26 år skal prioriteres til deltagelse i EM for lag. I så tilfelle bør jo uttaket skje felles, samt
dekking av kostnader. 
USF får støtte fra Fordelingsutvalget for deltagelse i internasjonale turneringer. 
 
https://dnkjuhc6if10z.cloudfront.net/filarkiv/nsf/sentralstyrereferater/2021-10-NSF-Referat.pdf

Vedtak
Uttaket bør gjøres av NSF. USFs turneringsleder kan bidra om ønskelig. 
USF kan bidra dersom styret finner det hensiktsmessig. 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 23/2/17

Søknad om deltagelse blandet lag, NM Ungdomslag 2023
Det har kommet inn en søknad om å kunne stille med blandet lag til NM for ungdomslag i 2023.
I følge reglementet må slike lag bestående av spillere fra to klubber, godkjennes av styret. 
 
Søknad: 
Skjervøy og Alta ønsker å stille med et juniorlag under Ungdoms NM i Bergen i slutten av Mars 2023.
Laget heter  « 70⁰N ». Vi søker om at dette laget godkjennes for turneringen.
 
Alle spillere er medlem i NSFU.
 
 
Mvh
For Skjervøy sjakklubb
 
Øivind Jakobsen
Leder
 
Skjervøy og Alta stilte med et tilsvarende lag i 2022.

Vedtak
Søknad fra Skjervøy og Alta om å stille med et felles juniorlag til NM for ungdomslag i 2023 videresendes
til turneringssjef ettersom det må innhentes litt mer informasjon. Turneringssjef får mandat til å gjøre den
endelige vurderingen. 
Vedtaket var enstemmig.

Side 7 av 7




